
I Z V O D  I Z  Z A P I S N I K A 

sa XI (jedanaeste) vanredne sjednice Skupštine opštine Herceg Novi, održane dana 03.02.2017. 

godine u prostorijama Opštine Herceg Novi sa početkom u 09,00 časova. 

Sjednicom predsjedava Andrija Radman, predsjednik Skupštine opštine Herceg Novi koji je pozdravio 

prisutne i otvorio sjednicu. Obavjestio je prisutne da je današnja sazvana je u skladu sa članom 40 i 44  

Statuta Opštine Herceg Novi i članom 63 Poslovnika o radu Skupštine opštine Herceg Novi a na osnovu 

zahtjeva jedne trećine odbornika u Skupštini. 

Takođe obavještava da je 13.01.2017.godine Skupštini Opštine Herceg Novi dostavljena Presuda 

Upravnog suda Crne Gore U.broj 776/2016, kojom se poništava Odluka Skupštine opštine Herceg Novi, 

broj: 01-3/16 od 26.02.2016.godine o izboru Nataše Aćimović za predsjednicu Opštine Herceg Novi,   a 

da je  17.01.2017.godine  dostavljena je Presuda Upravnog suda Crne Gore U.broj 1147/2016 kojom 

se poništava Odluka Skupštine opštine Herceg Novi broj 01-3/8-16 od 01.04.2016.godine, kojom se 

Nikola Gojković razriješava funkcije predsjednika Opštine Herceg Novi. U daljem upoznaje prisutne da  

je 24.01.2017.godine Nikola Gojković podnio ostavku na mjesto predsjednika Opštine Herceg Novi, pa 

sa tim u vezi, Skupština opštine Herceg Novi konstatuje sledeće: 

-            Presudom Upravnog suda Crne Gore U.br 776/2016. od 21.12.2016. godine,  Nataši Aćimović 

prestaje funkcija Predsjednice Opštine Herceg Novi. 

- Nikoli Gojkoviću prestala je funkcija predsjednika Opštine Herceg Novi (podnošenjem 

ostavke.) 

- Dragan Janković, potpredsjednik Opštine Herceg Novi, obavljaće funkciju predsjednika 

Opštine Herceg Novi,  do izbora predsjednika Opštine Herceg Novi. 

O zapisniku sa sjednice stara se Dragana Stanišić iz Službe Skupštine.  

Tok sjednice fonografski se snima, a javni prenos se vrši putem Javnog radio difuznog servisa Radio  TV 

Herceg Novi. Zainteresovanost za televizijskim snimanjem, iskazala je TV„Herceg Novi“. 

Polazeći od člana 64 stav 1 i 2 Poslovnika konstatovao je  da sjednici od ukupno 34 odbornika 

prisustvuje 34 odbornika te da su obezbijeđeni uslovi za punovažan rad i odlučivanje. 

U daljem Predsjednik Skupštine je obavijesto prisutne da se shodno članu 44 Statuta opštine Herceg 

Novi, predloženi dnevni red vanrednog zasijedanja ne može proširiti nakon njenog sazivanja, isti stavio 

na izjašnjavanje i konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 34 glasa “za” usvojila sedeći  

D  N E V N I   R E D 

 

1. Predlog Odluke o skraćenju mandata odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi. 

 

I 

Uvodno izlaganje po Predlogu Odluke o skraćenju mandata odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi 
podnio je Mladen Ivanović, predstavnik predlagača, koji je tom prililkom istakao da je pravni osnov za 
donošenje Odluke sadržan u članovima 15 i 105 Zakona o izboru odbornika i poslanika i članu 36 
Statuta opštine Herceg Novi, te da je 13 odbornika Skupštine opštine Herceg Novi podnijelo inicijativu 
za skraćenje mandata odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi.  U daljem navodi da je građansko 



udruženje “Izbor” dana 06.01.2017. godine, raskinuo koaliciju sa Demokratskom partijom socijalista, 
te smatra da je korektno građanima vratiti odborničke mandate i omogućiti im da na novim  izborima 
izaberu svoje predstavnike koji će ih predstavljati u lokalnom parlamentu 

Odbornik Stevo Cvjetković, je u proceduralnom reagovanju, zatražio pojedinačno izjašnjavanje 
po Predlogu Odluke o skraćenju mandata odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi.  

Odbornik Mladen Ivanović Ističe da je građansko udruženje Izbor prilikom sklapanja koalicije, 
svom dosadašnjem koalicionom partneru jasno stavilo do znanja da prema njima ne gaje simpatije ali 
da će ući u koaliciju samo i pod uslovom da podrže ideje i planove Izbora, a u cilju ekonomskog i 
kulturnog oporavka grada. Shodno navedenom građansko udruženje Izbor je tolerisalo pokušaje svog 
koalicionog partnera da sprovede pogubnu privatizaciju Instituta Dr Simo Milošević, slabu kadrovsku 
politiku i opstruiranja prilikom realizacije projekta Evropska prijestonica kulture.  Kao razlog za 
raskidanje koalicije navodi to što Demokratska partija socijalista nije odgovorila zahtjevima Izbora od 
08. decembra 2016. godine, a vezano za program planova i projekata koje je trebalo ubuduće 
realizovati. 

Odbornica Nevena Keković navodi da većina razočarenja potiče od prevelikih očekivanja i da 
je nelogična izjava lidera Izbora da je postojala odlična saradnja sa vrhom DPS-a ali ne i sa lokalnim 
DPS-om. Navodi da je projekat Evropska prijestonica kulture bio odlična ideja, te da nije izostala 
podrška DPS-a o čemu svjedoči i činjenica da je predsjednik Crne Gore bio na čelu te inicijative. Smatra 
da nije korektno to što  je Izbor u aplikaciji za projekat sebi pripisao zasluge za obnovu političkog 
sistema grada, te postavlja pitanje na šta su utrošena sredstva od pola miliona na ovaj projekat. Što 
se Aplikativne forme tiče navodi da je istu radio tim stručnjaka iz Novog Sada, grada  koji je igrom 
slučaja  bio i drugi kandidat za osvajanje ove prestižne titule.  

Odbornica Nataša Martić navodi da je grupa građana Izbor očekivala mnogo više od svog 
dosadašnjeg koalicionog partnera, te da komunikacija među odborničkim klubovima nije postojala. 
Navodi da je postojala opstrukcija lokalnog DPS-a kada su u pitanju realizacija infrastrukturnih 
projekata, planova i PUP-a, ali i projekta EPK, koji je jedva usvojen i to iz drugog puta, i to pred sam 
polazak u Brisel. U daljem navodi da je do kulminacije neslaganja došlo i to što su rukovodeći kadrovi 
koalicionog partnera javno medijski ispoljavali negativne stavove prema Izboru.  Navodi da su 
podjednako odgovorni za stanje u gradu, i da Izbor ne bježi od svoje odgovornosti. 

Odbornica Tamara Vukašinović osporava navode  članova Izbora koji su sebe predstavili kao 
entuzijaste sa izuzetnim idejama i planovima koje je navodno opstruirao lokalni DPS. Navodi da je 
predsjednica Opštine bila iz grupe građana Izbor i kao takva je bila predlagač svih tačaka o kojima se 
raspravljalo na Skupštini, a koje su i bile podržane od strane odborničkog kluba DPS-a, osim onih koje 
nisu bile u skladu sa propisima i procedurom. Smatra da nije bilo korektno to što je Izbor raskinuo 
koaliciju preko sredstava javnog mnjenja a da pritom do danas nije obavijestio DPS o razlozima raskida 
koalicije, kao i da je Izbor najviše odgovoran za loše stanje u gradu. 

Odbornik Milovan Baždar navodi da nema sumnje da su mnogi iz koalicije željeli istinski 
boljitak gradu, ali da iskreno očekuje kraj ovog nesrećnog projekta, s obzirom da ova koalicija nije 
imala podršku javnosti kada je formirana a da je sada ima još manje. U daljem je ukazao na loše poteze 
kaolicije na vlasti, koji se ogledaju u pogoršanom radu javnog servisa, porastu broja zaposlenih po 
partijskoj pripadnosti, otkazani progami po kojima je grad bio prepoznatliv u regionu i činjenici da je 
funkcija predsjednika opštine pretvorena u karikaturu.  Što se tiče rukovodećeg kadra preovladavala 
je nekompetentnost, partitokratija potpuno izražena, nespremnost da se prihvate tuđa mišljenja, o 
čemu govori i činjeica da je donešena Odluka kojom su spojena dva sekretarijata i što je otkazan 
program “Hermes” u koji su uložena značajna finansijska sredstva. 

Odbornica Gordana Rajović se ne slaže sa navodima članova Izbora da je njihov rad opstruiran 
od strane lokalnog DPS-a, te smatra da je DPS bio isuviše tolerantan, vjerujući da Izbor ima dobre ideje 
i želje da unaprijedi grad. DPS je podržavao i one magalomanske ideje vjerujući da su ostvarive , ali 
nije mogao podržati one koje nisu u skladu sa Zakonoom. Što se tiče komunikacije, navodi da Izbor nije 
bio za dijalog.  U daljem navodi da nema osnove da se iko optužuje za loše stanje u gradu, s obzirom 



da je odgovornost isključivo na Izboru, navodeći realizovane projekte, posebno u poboljšanju kulture 
u gradu. 

Odbornik Mirko Mustur navodi s obzirom da je koalicija raskinuta, da je vrijeme da se vrate 
odbornički mandati građanima. U tom smislu klub odbornika Demokrate Herceg Novi podržaće 
inicijativu za skraćenje mandata odbornicima u Skupštini opštine Herceg Novi. 

Odbornik Dušan Radović  navodi da je tačno sve ono što je navela odbornica Gordana Rajović, 
ali da su to uradili sve kadrovi Izbora, na šta je uslijedila replika odbornice Gordane Radović. 

U drugom krugu rasprave za riječ se javila odbornica Tamara Vukašinović koja je tom prilikom 
istakla da dok se Izbor bavio planovima i projektima, DPS se bavio rješavanjem tekućih pitanja, 
pogotovo kada je riječ o  izgradnji hotelskih kapaciteta.  

Odbornica Nataša Martić još jednom navodi da sinergija i konzistentnost koja je bila obećana 
prilikom sklapanja koalicije nije bila intezivna koliko je dogovorena, te da na odluku Izbora o raskidu 
koalicije nije uticala rotacija funkcija. 

Odbornik Miloš Konjević pozdravlja odluku Izbora da raskine koaliciju i činjenicu da se poslije 
dvije godine konačno čuje glas lokalnog DPS-a. Navodi da je Klub odbornika Novska lista u prethodnom 
periodu imao raznorazne ponude i da je istima odoljevao radi interesa grada, te da će klub odbornika 
Novska lista   podržati Inicijativu za skraćenje mandata odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi. 

Odbornik Obrad Gojković navodi da je u prethodnom mandatu oštro kritikovao rad koalicije 
na vlasti, zbog namjere da se nešto promjeni, te je pozvao kolege odbornike da se uzdrže od 
ostrašćenih izjava. 

Nakon izjave odbornice Nevene Keković da se Izbor odlučio na raskid koalicije zbog činjenice 
da je trebao da prepusti vlast DPS-u i izjave odbornika Mladena Ivanovića da će Izbor glasati za 
skraćenje mandata odbornicima, za riječ se javio odbornik Slobodan Radović koji je tom prilikom 
istakao da je Izbor imao pravo da donese odluku o raskidu koalicije ali da je o tome prevashodno 
trebao da obavijesti svog koalicionog partnera.  U daljem navodi da je nekorektno to što je Izbor 
raskinuo koaliciju kada je shodno koalicionom dogovoru trebalo da dođe do rotacije vlasti. Navodi da 
će DPS podržati inicijativu za skraćenje mandata odbornicima i da će na izborima kao i do sada biti 
najača partija sa najviše osvojenih mandata. 

Odbornica Jovana Šijačić navodi da je koalicija išta valjala u tom slučaju ne bi manji koalicioni 
partner sam tražio raskid koalicije, te da će Klub odbornika Građanski savez podržati Inicijativu za 
skraćenje mandata iako ne smatra da je pravo vrijeme za to. 

Odbornici Dragan Šimrak i Boris Seferović su  takođe istakli da će klubovi čiji su oni članovi 
podržati Inicijativu za skraćenje mandata ovoj Skupštini. 

U završnoj riječi Andrija Radman predsjednik Skupštine navodi da se DPS pokazao kao pouzdan 
partner i da su odgovornosti i obaveze pojedinačne i personalne. U daljem navodi da je Herceg Novi 
ipak za ove dvije godine otišao nekoliko koraka naprijed, o čemu svjedoči i preko 30 održanih sjednica, 
te da samo efikasna uprava može biti dobar servis građanima. U tom smislu mora se raditi na 
unaprijeđenju turističke ponude, poboljšanju poslovnog ambijenta investitorima, uspostavljanju 
konstruktivnog dijaloga, itd. U daljem upoznaje prisutne da će Skupština u postojećem sazivu raditi do 
verifikacije novog saziva, te se zahvaljuje svih odbornicima na saradnji i učešću u radu ove Skupštine. 
Nakon zahtjeva odbornika Dragana Šimraka i završne riječi odbornice Nataše Martić, Andrija Radman 
je stavio na izjašnjavanje Predlog Odluke o skraćenju mandata odbornicima u Skupštini opštine Herceg 
Novi, i nakon izjašnjavanja konstatovao da je Skupština jednoglasno, uz 34 glasa “za”, i to kako slijedi 
Andrija Radman “za”, Slobodan Radović “za”, Nedeljko Vlahušić “za”, Sandra Požgaj “za”, Jarmila 
Radović “za”, Slavko Vavić “za”, Mario Kilibarda “za”, Godrana Rajović “za”, Mlađen Bulajić “za”, 
Tamara Vukašinović “za”, Suzana Tomanović “za”, Slavka Gojšina “za”, Nevena Keković “za”, Dušan 
Radović “za”, Nataša Martić “za”, Mladen Ivanović “za”, Željko Vavić “za”, Gligo Mitrović “za”, Nikola 
Gojković “za”, Blago Radanović “za”, Jovana Šijačić “za” Špiro Vuković “za”, Danijela Đurović “za”, 
Stevo Cvjetković “za”, Mirko Mustur “za”, Obrad Gojković “za”, Boris Seferović “za”, Žaklina Vukčević 
“za”, Milovan Baždar “za”, Ljiljana Bojanić “za”, Savo Marić “za”, Miloš Konjević “za”, Dragan Šimrak 
“za” i Zinaida Miljković “za”,usvojila sledeći 



Z A K LJ U Č A K 
DONOSI SE Odluka o skraćenju mandata odbornika u Skupštini opštine Herceg Novi, u predloženom 
tekstu. 
Predsjednik Skupštine Andrija Radman se zahvalio prisutnima na saradnji i zaključio rad XI vanredne 
sjednice u 10,30 časova. 
 
V.D. SEKRETARA        PREDSJEDNIK 
Milovan Benderać        Andrija Radman 


